

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 28

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 28

1949

I. Nos. 416-429
II. Nos. 159-166

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 13 April 1949*

	<i>Page</i>
No. 416. Canada and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Agreement concerning the establishment of air communications between the territory of Canada and United Kingdom territories in the West Atlantic and Caribbean areas (with annex and Exchange of Notes). Signed at Ottawa, on 17 July 1947.	
Exchange of Notes constituting an agreement modifying the annex to the above-mentioned agreement. Ottawa, 7 July 1948.....	3
 No. 417. Siam and Netherlands:	
Agreement relating to air services between their respective territories (with annex). Signed at Bangkok, on 18 July 1947.....	27
 No. 418. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, Australia and New Zealand:	
Agreement concerning the formation of British Commonwealth Pacific Airlines Limited. Signed on 4 August 1947.....	41

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 28

1949

**I. Nos 416-429
II. Nos 159-166**

TABLE DES MATIERES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 13 avril 1949*

	<i>Pages</i>
N° 416. Canada et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:	
Accord relatif à l'établissement de communications aériennes entre le territoire du Canada et les territoires du Royaume-Uni situés dans les régions de l'Atlantique ouest et des Antilles (avec annexe et échange de notes). Signé à Ottawa, le 17 juillet 1947.	
Echange de notes constituant un accord modifiant l'annexe à l'accord susmentionné. Ottawa, le 7 juillet 1948.....	3
 N° 417. Siam et Pays-Bas:	
Accord relatif aux services aériens entre leurs territoires respectifs (avec annexe). Signé à Bangkok, le 18 juillet 1947.....	27
 N° 418. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, Australie et Nouvelle-Zélande:	
Accord relatif à la création de la société "British Commonwealth Pacific Airlines Limited". Signé le 4 août 1947.....	41

No. 419. Ireland and Canada:

Agreement for air service between the two countries (with annex and Exchange of Notes). Signed at Dublin, on 8 August 1947.

Exchange of Notes amending the annex of the above-mentioned agreement. Dublin, 19 April and 31 May 1948..... 47

No. 420. Philippines and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Agreement for air services between and beyond their respective territories. Signed at Manila, on 7 January 1948..... 63

No. 421. Czechoslovakia and Yugoslavia:

Air Transport Agreement (with annex and protocol). Signed at Belgrade, on 14 March 1948..... 81

No. 422. Ireland and Netherlands:

Air Transport Agreement (with annex). Signed at Dublin, on 10 May 1948.

Exchange of Notes constituting an agreement amending the annex to the above-mentioned agreement. Dublin, 21 December 1948..... 121

No. 423. Pakistan and India:

Agreement relating to air services (with annex). Signed at Karachi, on 23 June 1948..... 143

No. 424. Australia and Italy:

Exchange of Notes constituting an agreement enabling the aircraft of the Qantas Empire Airways to fly over Italy and to land at Ciampino (Rome) on the route Sydney-London. Rome, 26 July and 2 August 1948..... 165

N° 419. Irlande et Canada:

Accord relatif aux services aériens entre les deux pays (avec annexe et échange de notes). Signé à Dublin, le 8 août 1947.

Echange de notes modifiant l'annexe de l'accord susmentionné. Dublin, 19 avril et 31 mai 1948. 47

N° 420. Philippines et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:

Accord relatif aux services aériens à établir entre leurs territoires respectifs et des points situés au-delà. Signé à Manille, le 7 janvier 1948 63

N° 421. Tchécoslovaquie et Yougoslavie:

Accord relatif aux transports aériens (avec annexe et protocole). Signé à Belgrade, le 14 mars 1948. 81

N° 422. Irlande et Pays-Bas:

Accord relatif aux transports aériens (avec annexe). Signé à Dublin, le 10 mai 1948.

Echange de notes constituant un accord modifiant l'annexe de l'accord susmentionné. Dublin, 21 décembre 1948. 121

N° 423. Pakistan et Inde:

Accord relatif aux services aériens (avec annexe). Signé à Karachi, le 23 juin 1948. 143

N° 424. Australie et Italie:

Echange de notes constituant un accord autorisant les aéronefs de la Qantas Empire Airways à survoler l'Italie et à atterrir à Ciampino (Rome) sur la route aérienne Sydney-Londres. Rome, 26 juillet et 2 août 1948. 165